

Cour fédérale



Federal Court

JUDICIAL APPOINTMENT

OTTAWA, December 19, 2017 - The Honourable Jody Wilson-Raybould, Minister of Justice and Attorney General of Canada, today announced that Kathleen Marie Ring, General Counsel with the Department of Justice Canada, is appointed a prothonotary of the Federal Court. She replaces Mr. Justice R.R. Lafrenière, who was appointed a judge of the Federal Court on June 8, 2017.

[Department of Justice \(Canada\) News Release](#)

NOMINATION À LA MAGISTRATURE

OTTAWA, le 19 décembre 2017 - L'honorable Jody Wilson-Raybould, ministre de la Justice et procureur général du Canada, a annoncé aujourd'hui que Kathleen Marie Ring, avocate générale au ministère de la Justice du Canada, est nommée protonotaire de la Cour fédérale. Elle remplace monsieur le juge R.R. Lafrenière, qui a été nommé juge de la Cour fédérale le 8 juin 2017.

[Communiqué de presse du Ministère de la Justice \(Canada\)](#)

Andrew Baumberg
Media Contact/Liaison avec les médias
Federal Court/Cour fédérale
Tel./Tél. : (613)947-3177